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Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Panie Premierze! 

Co z programem cyfryzacji dla Polski? Dlaczego Ministerstwo Cyfryzacji nie zmaga się ze 

współczesnymi problemami, takimi jak sztuczna inteligencja i związane z nią zagrożenia? Co z rozwojem 

polskiej bazy w tym zakresie, z sensownymi regulacjami? Co wreszcie z internetem szerokopasmowym 

i dostępem do usług typu e-obywatel? Czy w Polsce zostanie zbudowana suwerenność cyfrowa? Czy 

zbudujemy ją lokalnie, dla Polaków? 

Polacy nie mają pewności, co dzieje się z ich danymi. Nasze dane są bardzo cenne. Jako Polacy 

powinniśmy decydować, jakie algorytmy są z nich budowane, komu je przekazujemy i kto na nich zarabia. 

Co z zarządzaniem danymi Polaków, np. danymi w systemie energetycznym czy danymi w systemie 

zdrowotnym i mediach społecznościowych? Wszystkie dane traktowane są jako towar, z którego korzystają 

międzynarodowe korporacje. To one te dane wyciągają i wykorzystują. Widzimy od lat sojusz, dobre relacje 

przedstawicieli rządu z największymi firmami, z Big Tech, z korporacjami typu Google, Facebook czy 

innymi. 

Jak wprowadzane mają być nowe regulacje, np. podatek cyfrowy? Obecny minister cyfryzacji nie widzi 

w tym problemu. Dobrze, że Polska się cyfryzuje i ponownie otrzyma nowe środki. Czy działalność 

ministerstwa ograniczy się tylko do zakupu laptopów, co do tej pory było kwestionowane? Czy zwiększy się 

inwigilacja Polaków z powodu braku współpracy ministerstwa z ekspertami i czynnikami społecznymi, która 

jest w innych krajach? Jak wreszcie będzie chciał zapisać się w historii cyfryzacji Polski nowy minister 

cyfryzacji? Obecnie w najważniejszych sprawach dotyczących cyfryzacji jest w Polsce chaos. Co wreszcie 

z programem cyfryzacji kolei? Program e-recept został zainicjowany w roku 2007 i dopiero po 16 latach go 

dokończono. Poczta Polska 22 kwietnia 2020 r. otrzymała z Ministerstwa Cyfryzacji płytkę DVD z danymi 

Polaków, wszystkich dorosłych Polaków – łącznie z numerami PESEL – które miały służyć do organizacji 

wyborów kopertowych. Co z tymi danymi? 
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